
Protokół nr 31/VII/2016

z obrad XXXI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 22 listopada 2016 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:00

Zakończenie obrad – godz. 11:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Sekretarz Gminy Krystyna Stępniewska, Radca

Prawny Jakub Kubiak, Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki

Wielkie.

Przewodniczący Rady  przywitał wszystkich obecnych a następnie stwierdził prawomocność obrad.

Stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje  Radnego:  Karola  Kusaja  oraz  Michała

Studzińskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

Zatwierdzenie     porządku     obrad.

1. Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XXIX i XXX zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Informacja z wykonania budżetu gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2016 roku – referuje Pan 
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2016-2030  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzenie ścieków na rok 2017  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty od posiadanych psów , zasad

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru członków Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  powołania  Rady  Społecznej  przy  Gminnym  Ośrodku  Zdrowia

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną z Nadleśnictwem Kolbudy realizacją

zadania polegającego na budowie sieci wodociągowej z Pawłowa do Drzewiny – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.13 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Trąbki  Wielkie  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok”  – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

.14 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  dotycząca  analizy  oświadczeń

majątkowych  –  przedstawia  Pan  Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący  Rady Gminy Trąbki

Wielkie.

.15 Interpelacje i zapytania radnych;

.16 Wystąpienia sołtysów;

.17 Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt Gminy -  przypomniał, że na posiedzeniu komisji wspólnej zgłaszał, że będzie  wnioskował o

wykreślenie pkt 6 z porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na rok 2017. Zaznaczył, że muszą

zostać sporządzone szczegółowe koszty i wydatki eksploatacji wody i odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy  - spytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad. Więcej uwag

nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Spytał, kto jest za wykreśleniem z proponowanego porządku obrad punktu 6.

W głosowaniu udział bierze 13 Radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za zdjęciem punktu 6 z porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek z uwzględnioną zmianą.

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

 Przyjęcie protokołu z XXIX i XXX zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie
drobne stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIX i XXX zwyczajnej sesji
Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z XXIX i XXX zwyczajnej  sesji Rady Gminy
Trąbki Wielkie.

Ad 2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że uczestniczył:

– w spotkaniu w Straży Granicznej w sprawie współpracy Gminy ze Strażą Graniczną, 

–  w spotkaniu z projektantem i z geodetą w sprawie kanalizacji Kłodawa. W temacie tym jest
problem, projekt jest wykonany, ale wszystko przesunie się w czasie z uwagi na to, że nie ma
kontaktu z geodetą. Sprawa jest poważna.

– na  spotkaniu  w  Szkole  Specjalnej  w  Warczu.  Z  okazji  1  listopada  zorganizowano  dla
młodzieży „Bal wszystkich świętych”. 

– w Dniu Seniora. Wójt skierował podziękowanie za przygotowanie tej uroczystości Gminnemu
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich,

/Do posiedzenia dołączył Radny Michał Studziński/

– w urodzinach 90+ i jubileuszach pożycia małżeńskiego,

– w spotkaniu w sprawie projektu  Placu ks. J. Aeltermanna,

–  w  spotkaniu  z  osobą,  która  jest  zainteresowana  utworzeniem  na  terenie  naszej  gminy
strzelnicy z broni ostrej,
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– w spotkaniu w sprawie funkcjonowania Rad Seniorów nie tylko w Gminie, ale w całej Polsce;

– w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg w sprawie drogi  nr  222.  W sprawie tej przetarg
jeszcze nie jest rozstrzygnięty.  W spotkaniu tym również poruszono temat drogi nr 226, oraz
chodników. 

– w ostatnim,  podsumowującym spotkaniu  pracy Gminnej  Rady Społecznej  przy Gminnym
Ośrodku Zdrowia w Trąbkach Wielkich;

– w spotkaniu z Panią Dyrektor OREWU oraz z  ks. Dyrektorem Ośrodka Caritas w Trąbkach
Wielkich w sprawie funkcjonowania ośrodka;

– w spotkaniu z projektantami projektów, które były składane na pozyskanie dofinansowania;

– w  spotkaniu  z  mieszkańcami,  którzy  chcieli  partycypować  w  kosztach  budowy  drogi.
Propozycja jest taka, że za każdą 1 zł. Gmina dołoży 2 zł. do budowy drogi.

– w  ogólnopolskim  spotkaniu  jednostek  samorządowych  dotyczącym  omówienia  różnego
rodzaju zmian legislacyjnych;

Poinformował  o  rozstrzygnięciu  konkursu  na  edukacje  przedszkolną.  Jest  prawdopodobieństwo
otrzymania dofinansowania w kwocie ok 1 mln 300 tys. zł. na edukację przedszkolną.

Kolejno poinformował, że między sesjami zostały wydane zarządzenia, ale z uwagi na ograniczony
dzisiejszy  czas  wójt  nie  będzie  ich  przedstawiał.  Zaproponował,  aby  ze  szczegółami  wydanych
zarządzeń zapoznać się  w Biurze Rady bądź na stronie internetowej Gminy.

Przewodniczący  Rady Gminy –  podziękował  Wójtowi  za  przedstawienie  powyższych  informacji.
Spytał, czy ktoś ma pytania do wystąpienia Wójta Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał co z budową sali gimnastycznej w Kłodawie;

Wójt Gminy – poinformował, że przetarg nie został rozstrzygnięty. Zostało złożonych sześć ofert i
jedna otwarta. Jeden z członków komisji przetargowej stwierdził, że oferta jest otwarta. Nie mamy
stanowiska oficjalnego mecenasa, ale prawdopodobnie przetarg będzie musiał zostać powtórzony. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – wyjaśniając zgłoszenie swojego zapytania poinformował, że na
początku roku założył  fundację  na którą  co miesiąc wpłaca 500 zł.  Do wpłaty zachęcał  również:
dzieci, nauczycieli i rodziców. Budowa hali miała zostać rozpoczęta na początku jesieni bieżącego
roku. Środki wpływają i  nic się nie dzieje. Poinformował, że z uwagi na te przedłużenia  musi teraz
się z tego tłumaczyć  osobom,  które  również wpłacają na ten cel  środki.  Chciał  dobrze,  a  wyszło
inaczej.

Wójt Gminy – poinformował, że nie był w komisji, tak komisja stwierdziła. W miarę szybko przetarg
zostanie powtórzony. 

Ad 3. Informacja  z  wykonania  budżetu  gminy  Trąbki  Wielkie  za  I  półrocze  2016  roku  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy poinformował,  że  opinia  w  sprawie  wykonanego  budżetu  Gminy  za  I  półrocze

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. Jeżeli  są jakieś pytania do powyższej sprawy to

prosi o ich zgłaszanie.

Przewodniczący Rady poinformował, że budżet za I półrocze był omawiany przez członków komisji.

Zastrzeżeń  do  niego  nie  było.   Spytał,  czy  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego chciałby coś dodać w tej kwestii.

Przewodniczący Komisji EiRG poinformował, że komisja dokonała analizy wykonania budżetu za I
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półrocze 2016r., nie wnosi żadnych uwag do powyższej informacji.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  przyjęła  informacji  z  wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze

2016r.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gm  iny  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały poprzez
przedstawienie  projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

           Wstrzymało się              –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/222 /2016 w w/w sprawie.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska    Skarbnik  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformowała, że zmiany w uchwale są pochodnią zmian przyjętych w zmianach budżetu gminy na
2016r.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

5



Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/223/2016 w w/w sprawie.

Ad 6.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wój  t  Gminy uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Zaznaczył,  że  generalnie  prawie
wszystkie podatki są niższe w porównaniu do roku ubiegłego. Są to stawki ministerialne. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/224/2016 w w/w sprawie.

Ad 7.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty od posiadanych psów,

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Propozycje w uchwale jest taka, aby
opłatę za posiadanego psa pozostawić na poziomie takim samym, jak w roku bieżącym. Dodatkowo
zaznaczył, że są okoliczności ustawowe zwalniające z tej opłaty.

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   1

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXI/225/2016 w w/w spra-
wie.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transporto-
wych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – poinformował, że była propozycja, aby stawki te
procentowo zostały podwyższone, ale podczas analizy wyliczenia okazało się, że byłyby one wyższe
od stawek ministerialnych, dlatego i te stawki pozostają na poziomie stawek ministerialnych. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/226/2016 w w/w sprawie.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru członków Rady Społecznej przy Gminnym Ośrod-
ku Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że zgodnie z Regulami-
nem Rady Społecznej  przy Gminnym Ośrodku Zdrowia Trąbki Wielkie Rada Społeczna składa się z
pięciu osób. Wójt Gminy Trąbki Wielkie jako przewodniczący, przedstawiciel Wojewody Pomorskie-
go oraz trzech przedstawicieli wybranych przez Radę Gminy Trąbki Wielkie. Zaproponował, aby pod-
dać pod rozwagę kandydaturę:

 Pana Zbigniewa Leszczyńskiego, który reprezentowałby Radę Gminy Trąbki Wielkie a jedno-
cześnie mieszkańców Sobowidza;

 Pani Zofii Szymańskiej, która reprezentowałaby mieszkańców od strony Mierzeszyna oraz
 Pana Władysława Kankę, który do tej pory był delegowany jako przedstawiciel Wojewody, w

tej chwili już nie jest. Nie oznacza to, że nie może zostać wybrany przez Radę Gminy. Należy
zaznaczyć, że Pan Władysław Kanka posiada wiedze w tym temacie i  reprezentowałby kolej-
ną część Gminy: Trąbki Małe, Kłodawa.

Kolejno poinformował, że przedstawicielem Wojewody jest Pan Tomasz Kempa, który sprawowałby
dwie funkcje: jako reprezentant Trąbek Wielkich i okolic oraz reprezentanta Wojewody Pomorskiego.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – poparł propozycję Wójta Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są inne propozycje. Brak.

Następnie odczytano treść uchwały z dopisanymi kandydaturami następujących osób:
1) Zbigniew Leszczyński;
2) Zofia Szymańska;
3) Władysław Kanka.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/227/2016 w w/w sprawie.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdro-
wia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy  -  uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała ta zawiera
już cały skład Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia Trąbki Wielkie, tj.:

1) Przewodniczący Rady Społecznej – Wójt Gminy Trąbki Wielkie,
2) Członkowie Rady Społecznej:

a) Tomasz Kempa przedstawiciel Wojewody,
b) Zbigniew Leszczyński przedstawiciel Gminy,
c) Zofia Szymańska przedstawiciel Gminy,
d) Władysław Kanka przedstawiciel Gminy. 

W dalszej swojej wypowiedzi zaproponował, aby w §2 powyższej uchwały wpisać, termin zwołania
posiedzenia na dzień 8 grudnia 2016r. 
Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/228/2016 w w/w sprawie.

Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną z Nadleśnictwem Kolbudy reali-
zacją zadania polegającego na budowie sieci wodociągowej z Pawłowa do Drzewiny – referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy -  uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że dotyczy budowy
sieci wodociągowej z Pawłowa do Drzewiny. Kosztorys tej inwestycji opiewa na 800 tys. złotych. W
kosztach chce również partycypować Nadleśnictwo Kolbudy. 
Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/229/2016 w w/w sprawie.

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Trąbki Wielkie z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działal-
ności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok”  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
Wójt Gminy -  uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/230/2016 w w/w sprawie.
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Ad 13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Trąbki Wielkie dotycząca analizy oświad-
czeń majątkowych – przedstawia Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąb-
ki Wielkie.
Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał pismo z Urzędu Skarbowego w Pruszczu Gdańskim

w sprawie złożonych oświadczeń przez Radnych, z którego wynika, że wszystkie oświadczenia zosta-

ły złożone tj. 14 oświadczeń majątkowych. Pismem z dnia 28 października 2016 r. Naczelnik Urzędu

Skarbowego informuje, że w wyniku dokonanej przez Urząd Skarbowy analizy wnosi pewne uwagi,

ale są to drobne uwagi, które nie wymagają uzupełnień. Każdy z Radnych którego powyższe uwagi

dotyczą zostanie powiadomiony odrębnym pismem. Kolejno poinformował o drugim piśmie  od Na-

czelnika Urzędu Skarbowego dotyczącym złożonych oświadczeń przez Przewodniczącego Rady Gmi-

ny i Wójta Gminy. Z pisma wynika, że nie stwierdzono nieprawidłowości złożonych przez w/w osoby

oświadczeń majątkowych.

/Do posiedzenia dołączył Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka/

Przewodniczący Rady  przywitał Radnego Powiatu Gdańskiego.

Ad 14 Interpelacje i zapytania radnych;
 Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że do Biura Rady od ostatniej sesji nie wpłynęły

interpelacje Radnych.  Kolejno spytał, czy radni maja zapytania.

 Radny Jan  Piotr  Selka –  spytał  Pana  Leszka  Orczykowskiego  Dyrektora  GOKSiR na  ile

sołectw będzie podzielona kwota 2 tys. zł. i czego ona dotyczy.

Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR – poinformował, że środki te dotyczą nagrody za

wystawienie  namiotów  przez  sołectwa  na  ubiegłorocznych  dożynkach.  Namioty  zostały

wystawione  przez  sołectwa:  Trąbki  Wielkie,  Domachowo,  Drzewina  i  Mierzeszyn.  Na  te

sołectwa zostaje podzielona pula tych środków.

 Radna   Wioleta Frydrych  – spytała o awarię ogrzewania w Gimnazjum w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy – poinformował, że  z tego co mu wiadomo, to awarii już nie ma. Problem ten

została  przez Panią Dyrektor już zdiagnozowany, ale sprawdzi to.

 Radny Jan Selka – spytał Pana Mateusza Srokę Radnego Powiatu Gdańskiego, gdzie można

mieć wgląd do planu w sprawie projektu drogi powiatowej od świetlicy w Kleszczewie w

kierunku Zaskoczyna. 

Radny  Mateusz  Sroka –  poinformował,  że  u  Pana  Jerzego  Świs  Naczelnika  Wydziału

Infrastruktury w starostwie.

Ad 15. Wystąpienia sołtysów;
 Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – poruszyła temat pobierania opłat za psy. Po-

informowała, że niektóre osoby same dokonują wpłaty za pieska do budżetu gminy. Proponu-

je, aby ta opłata w 50% również była przekazana dla sołectwa.

Wójt Gminy – poinformował, że  generalnie sołtysi wnioskują o środki, które sami pozbierali

jako inkasenci i w piśmie wskazują na jaki cel przeznaczają. Inkaso sołtys otrzymuje od po-
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branej opłaty a nie od tej, która została wpłacona na konto. Wójt zrobi rozeznanie, ile wpływa

opłaty za pisa bezpośrednio na konto a ile zbiera sołtys.

 Pani Anna Koszałka Sołtys wsi Postołowo – uważam, że należy sprawdzić, czy ten podatek od

pieska jest konieczny. Zwróciła uwagę, że od lat różnie jest to pobierane i nic się  z tym nie

robi. Niektórzy sołtysi pobierają opłaty za psa a niektórzy w ogóle tego nie robią. Mieszkańcy

sąsiednich sołectw mają pretensje, że w sąsiednim sołectwie sołtys nie zbiera a tu musi płacić.

Uważa, że  powinno być to ujednolicone.

 Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli pies jest znakowany, to tej opłaty się nie ponosi. Do-

datkowo ustawa zwalnia niektóre osoby od tej opłaty np. rolników. Natomiast jeżeli jest pies

bezpański w sołectwie, to należy to zgłosić. W pozostałych częściach podatek za posiadanego

pieska należy zapłacić. 

 Pani Karolina Krzewska Sołtys wsi Łaguszewo – apeluje do wójta i do rady o kontrolę spala-

nych przez mieszkańców śmieci.

 Wójt Gminy – zwrócił się do obecnych radnych i sołtysów, aby informowali, gdzie taki proce-

der ma miejsce.

 Pani Beata Wajsbrot Sołtys wsi Cząstkowa – prośba do Dyrektora GOKSiR o informacje jakie

środki w sołectwie jest na koncie bo pierwszy raz słyszy, że środki, które sołtys zbierze z tytu -

łu podatku za psa, są kierowane na konto do GOKSiRu. 

 Wójt Gminy – poinformował, że sołtys kieruje pismo z informacją na jaki cel 50% zebranej
kwoty ma zostać przekazane. 

Ad 16. Wolne wnioski. 
 Radna M. Łabędzka – również nawiązała do tematu podatku za psa. Zwróciła uwagę, że sołtys

musi napisać pismo, że środki za opłatę za psa należy przesłać do GOKSiRu.

 Sołtys wsi Cząstkowa – pierwszy raz słyszy o tym, że takie pismo należy pisać. Spytała, gdzie

to jest zapisane.

 Radna M. Łabędzka – poinformowała, że jest to ciągle powtarzane. 

 Wójt Gminy – każdy sołtys  pisze pismo na co  środki te należy przekazać.

Przewodniczący Rady Gminy spytał,  czy są  jeszcze jakieś pytania w ramach wolnych wniosków.
Pytań nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie tematów zamknął XXXI zwyczajną sesję Rady Gminy,
podziękował wszystkim za czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
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2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXX/222/2016- XXX/230/2016
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